
ADJECTIUS PER EXPRESSAR SENTIMENTS 

 Com estàs?  

 Com et trobes?  

 Com et sents? 

Per respondre aquestes preguntes... 

 

EXPRESSIONS 

Estic... 

Em sento... 

Em trobo... 

Tinc... 

PODEM CONTESTAR: 

Bé      

Malament 

Regular 

Anar fent 

Anar tirant 

Trist, trista 

content, contenta 

sorprès, sorpresa 

enfadat, enfadada 

enutjat, enutjada 

indecís, indecisa 

perdut, perduda 

encuriosit, encuriosida 

enyorat, enyorada 

nerviós, nerviosa 

animat, animada 



avergonyit, avergonyida 

feliç 

emocionat, emocionada 

tranquil, tranquil·la 

atabalat, atabalada 

ensopit, ensopida 

amoïnat, amoïnada 

neguitós, neguitosa 

 

FORMACIÓ DEL FEMENÍ I DEL PLURAL 

Normalment, per formar el femení afegim  –A  al masculí. De vegades, es produeixen canvis en 

la consonant anterior: 

T ---------- D  Ex: espantat, espantada 

C----------- G Ex: grec, grega 

U---------- V Ex: nou, nova 

Per formar el plural masculí, acostumem a afegir  –S o  -OS al masculí singular.  

Ex: animats, nerviosos... 

Normalment, el plural femení acaba en  -ES.  

Ex: animades, nervioses 

ALERTA AMB ADJECTIUS COM... 

LLEIG- LLETJA- LLETJOS-LLETGES 

BOIG- BOJA-BOJOS-BOGES 

FELIÇ-FELIÇOS-FELICES 


